



PIHAK BERKUASA PENERBANGAN AWAM MALAYSIA  
PEJABAT WILAYAH SEMENANJUNG

## KENYATAAN TAWARAN SEBUT HARGA

Tawaran dipelawa kepada kontraktor yang berkelayakan dan berdaftar dengan Pusat Khidmat Kontraktor (PKK) Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB) yang masih berkuatkuasa dan kriteria berkaitan seperti butiran berikut:

<b>KETERANGAN TAWARAN</b>	:	<b>SEBUT HARGA BAGI KERJA-KERJA BAIKPULIH BANGUNAN SERTA KERJA-KERJA BERKAITAN DI BANGUNAN PENTADBIRAN DAN MENARA KAWALAN PIHAK BERKUASA PENERBANGAN AWAM MALAYSIA (CAAM) LAPANGAN TERBANG ANTARABANGSA SENAI, JOHOR BAHRU, JOHOR</b>
<b>JENIS TAWARAN</b>	:	<b>TERBUKA</b>
<b>TARIKH IKLAN</b>	:	<b>08 NOVEMBER 2024 (JUMAAT)</b>
<b>TARIKH TUTUP</b>	:	<b>18 NOVEMBER 2024 (ISNIN) JAM 12.00 TENGAHARI</b>
<b>TEMPOH SAH LAKU</b>	:	<b>90 HARI</b>

<b>NO. SEBUT HARGA</b>	<b>SIJIL KELAYAKAN</b>	<b>PERINCIAN TAKLIMAT/LAWATAN TAPAK</b>
CAAM.PWS.400-5/8/42	<p>a) SIJIL CIDB GRED G1/G2</p> <p>b) SIJIL PERAKUAN PENDAFTARAN KONTRAKTOR (PPK)</p> <p>c) SIJIL PEROLEHAN KERJA KERAJAAN (SPKK) – KATEGORI B PENGKHUSUSAN B13/B14/B15</p>	<p><b>TARIKH:</b> 11 November 2024 (Isnin)</p> <p><b>MASA:</b> 2.00 petang</p> <p><b>LOKASI:</b> BILIK MESYUARAT, PIHAK BERKUASA PENERBANGAN AWAM MALAYSIA (CAAM), LAPANGAN TERBANG ANTARABANGSA SULTAN ISMAIL, 81250 JOHOR BAHRU, JOHOR.</p> <p><b>PEGAWAI</b> <b>PENYELARAS:</b> ENCIK AHMAD SHARIZA BIN MOHD ALI (03- 8529 1377)</p> <p>KEHADIRAN TAKLIMAT/LAWATAN TAPAK OLEH PENAMA MOF ADALAH WAJIB (MAKSIMUM 1 ORANG). PEMBEKAL <b>TIDAK BOLEH MEWAKILKAN</b> PEGAWAI SELAIN DARI PENAMA DALAM SIJIL TERSEBUT.</p> <p>KEGAGALAN MELENGKAPKAN BORANG KEHADIRAN SEBAGAI BUKTI PENGESAHAN KEHADIRAN PENAMA PADA SIJIL BERKAITAN AKAN MENYEBABKAN PEMBEKAL TIDAK LAYAK MENYERTAI SEBUT HARGA INI.</p>

Sebarang pertanyaan berkaitan dengan tawaran ini boleh diajukan kepada:  
E-mel: [perolehan.pws@caam.gov.my](mailto:perolehan.pws@caam.gov.my)  
Tel : 0385291377

1. **Kehadiran ke sesi taklimat dan lawatan tapak** adalah **diwajibkan** pada masa dan tarikh seperti dinyatakan di atas. Hanya **satu (1) wakil** syarikat dibenarkan untuk membuat lawatan tapak pada satu-satu masa dan tertakluk kepada kebenaran daripada pihak CAAM. Selaras dengan PPP PK2.1 Perenggan 8.12 (viii), hanya Pegawai/Pekerja yang diluluskan oleh Syarikat untuk Pengurusan Perolehan Kerajaan di dalam **Sijil Akuan Pendaftaran CIDB, Perakuan Pendaftaran Kontraktor (PPK), Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK), Sijil PUKONSA, Sijil UPKJ** boleh menghadiri lawatan tapak/premis atau sesi taklimat sebut harga. Pembekal **TIDAK BOLEH** mewakilkan pegawai lain.
2. Syarikat dikehendaki membawa **Sijil Pendaftaran CIDB, Salinan Perakuan Pendaftaran Kontraktor (PPK), Salinan Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK), salinan kad pengenalan dan Cop Syarikat** semasa sesi lawatan tapak.
3. Penyebut Harga adalah **diwajibkan untuk melaporkan diri dan menghadiri lawatan tapak** sebelum mendapatkan dokumen Sebut Harga. Dokumen sebut harga diberi **PERCUMA**.

Dokumen Sebut Harga yang telah diisi dengan lengkap hendaklah dikemukakan secara **MANUAL** dengan memasukkannya ke dalam **PETI SEBUT HARGA** yang diletakkan di alamat **PIHAK BERKUASA PENERBANGAN AWAM MALAYSIA (CAAM), LAPANGAN TERBANG ANTARABANGSA SULTAN ISMAIL, 81250 JOHOR BAHRU, JOHOR** sebelum jam 12.00 tengah hari pada **18 NOVEMBER 2024 (ISNIN)**